

SWMTL HOLDING AG

in Liquidation

Medienmitteilung vom 16.9.2016

Dekotierung der an der SIX Swiss Exchange kotierten 6'624'106 Inhaberaktien mit Nennwert von je CHF 9.00 der Swmtl Holding AG in Liq.

Die SIX Swiss Exchange Regulation hat mit Entscheid vom 15. September 2016 das Gesuch der Swmtl Holding AG in Liq. zur Dekotierung der 6'624'106 Inhaberaktien mit Nennwert von je CHF 9.00 (ISIN: CH0002572268 / Valorensymbol: SMET) gutgeheissen.

Die Titel werden per 16. März 2017 dekotiert; der letzte Handelstag ist damit der 15. März 2017.

Delisting of the 6,624,106 bearer shares listed at SIX Swiss Exchange with a par value of CHF 9.00 each

The SIX Swiss Exchange Regulation has with decision of 15 September 2016 approved the request of Swmtl Holding AG in Liq. to delist the 6,624,106 bearer shares with a par value of CHF 9.00 each (ISIN: CH0002572268 / Symbol: SMET).

The shares will be delisted per 16 March 2017; accordingly, the last trading day is 15 March 2017.

Für den Verwaltungsrat
On behalf of the board of directors

Jean-Paul Periat
Präsident des Verwaltungsrates / President of the Board of Directors /
Weidenstrasse 50
4143 Dornach
jpperiat@herculispartners.ch